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Dr. Szili Katalin
Az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Tervezi-e a Kormány a Hortobágyi Halgazdaság Rt. jogutódlással történő megszüntetését?"
címmel a Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánunk benyújtani Gyuresány Ferenc Miniszterelnök
úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Kérdés

Amint az tudomásunkra jutott, a Kormány az államháztartás egyensúlyi helyzetének javításához
szükséges rövid és hosszabb távú intézkedések megvalósítása érdekében tervbe vette a Hortobágyi
Halgazdaság Rt. jogutódlással történő megszüntetését. E tervezett intézkedés célszerűsége és
helyessége véleményünk szerint több szempontból is kifogásolható .

A Hortobágyi Halgazdaság Rt . olyan alapvető fontosságú feladatokat lát el, melyek szükségessége és
kiemelkedő jelentősége egyértelműen megkérdőjelezi a Társaság megszüntetésének ésszerűségét . A
Társaság ugyanis jelentős édesvízi haltermelő tevékenységet folytat, méghozzá a Hortobágyi Nemzeti
Park védett és kiemelten védett területén, tehát kétségkívül fontos természetvédelmi szerepet tölt be .
Ezen felül a Nemzeti Park igen gazdag madárfaunája élőhelyének biztosításában is részt vesz, illetve
törekszik a természetvédelmi táj világörökségi címmel járó követelményeinek teljesítésére is .
Úgy gondoljuk, a fent említett feladatok elegendő súllyal bírnak ahhoz, hogy ne legyen szükség a
Társaság megszüntetésére, még ha jogutódlással történő megszüntetésről lenne szó, akkor sem .

Fentiek alapján kérjük T. Miniszterelnök Úr szíves válaszát arra vonatkozóan, hogy valóban fennáll-e
a kormányzati szándék a Hortobágyi Halgazdaság Rt jogutódlással történő megszüntetése
tekintetében, ha igen, ezt milyen megfontolások indokolják .
Megtisztelő válaszát várva, maradunk

Kelt Budapesten, 2004. október 19. napján
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